



Ref. No. 4/1/51 (Vol.1)/18 EOA/mgf *200*  
REFERENCE *Legal Services*

## NOTE VERBALE

Legal Services of the Secretariat of the African, Caribbean and Pacific Group of States presents its compliments to all Embassies and Missions of the ACP States and the ACP Regional Organizations and has the honour to inform them that BSU Legal, an independent private international law firm based in Germany, has approached the Secretariat. They offer specialised legal training in the areas of trade defense and investment protection for senior level government officials.

They also offer internships to trade lawyers at their law firm as a way of developing their skills and capacity in the areas of trade defense and investment protection. Individual ACP States and the regional organizations, who are interested in the BSU Legal support programme, please contact: Mrs. Birgit Schurgers-Brauner, Email address: [schurgers@bsu-legal.de](mailto:schurgers@bsu-legal.de).

Please find attached their introductory letter, the profile of BSU Legal and the EPA support project.

The Legal Services of the Secretariat of the African, Caribbean and Pacific Group of States avails itself of this opportunity to renew to all Embassies and Missions of the ACP States and the ACP Regional Organizations the assurances of its highest consideration. *200*



Brussels, 22 January 2018

**To all ACP Embassies and Missions  
ACP Regional Organizations**



REFERENCE **Réf. 2/7/24 (Vol.1)/18 EOA/mgf** *209*  
*Service Juridique*  
Tr: AJS/Rév:DN

## NOTE VERBALE

Le Secrétariat du Groupe des Etats d'Afrique, des Caraïbes et du Pacifique - Service juridique - présente ses compliments aux Ambassades et Missions ACP ainsi qu'aux organisations régionales ACP, et a l'honneur de les informer que *BSU Legal*, cabinet d'avocats international privé basé en Allemagne, a pris contact avec le Secrétariat pour l'informer de ses offres de formations juridiques spécialisées dans les domaines de la défense commerciale et de la protection de l'investissement, à l'intention des hauts responsables gouvernementaux.

*BSU Legal* propose aussi dans ses locaux des stages destinés aux avocats spécialisés en droit commercial afin de renforcer leurs capacités et leurs compétences en matière de défense commerciale et de protection de l'investissement. Les Etats ACP à titre individuel et les organisations régionales intéressés par le programme d'appui de *BSU Legal* sont priés de contacter Mme Birgit Schurgers-Brauner à l'adresse électronique suivante:  
[schurgers@bsu-legal.de](mailto:schurgers@bsu-legal.de).

Les Ambassades, Missions et organisations régionales ACP voudront bien trouver ci-joint la lettre de présentation de *BSU Legal*, son profil et son projet d'appui aux APE.

Le Secrétariat du Groupe des Etats d'Afrique, des Caraïbes et du Pacifique - Service juridique - saisit cette occasion pour renouveler aux Ambassades et Missions ACP ainsi qu'aux organisations régionales ACP l'assurance de sa très haute considération. *eos*

Bruxelles, le 22 janvier 2018

- Ambassades et Missions ACP
- Organisations régionales ACP

